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D. 24. marts 2021 afholdes der møde i bestyrelsen i Dansk Selskab for 

Fysioterapi (DSF), med følgende dagsorden: 

1. Velkomst og godkendelse af dagsorden 
2. Status for faglige kurser og debriefing fra møder i samarbejdsforum 
3. Debriefing fra udvidet dialogmøde og status for forberedelse til 

Rep.2021 
4. DSF Studenterindsats 2021 
5. E-læring og implementering af Plan2Learn 
6. Elektronisk medlemsregistrering faglige selskaber 
7. Kvalitet i faglige selskaber 
8. Designskabelon for DSF og faglige selskaber 
9. Projekt måleredskaber 
10. Status for DSF’s samarbejde med DSFVU og curriculumbeskrivelse 

 
11. Siden sidst (fast punkt) 
12. Korte infopunkter 

a. Fagkongres 2022 
b. Kommunal indsats og evt. tværselskabelig arbejdsgruppe 
c. WPCT – World Congres og evt. DSF deltagelse 
d. Opdatering af DSF’s hjemmeside 
e. Møde med rådgivende udvalg og generel NKR-orientering 
f. Bilaterale møder med faglige selskaber, status 
 

13. Eventuelt 
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1. Velkomst og godkendelse af dagsorden  

 
GA bød velkommen til det virtuelle møde og gennemgik dagsorden med 

henblik på bemærkninger og godkendelse. 

 
Konklusion 

Dagsorden blev godkendt. 

 
 

2. Status for faglige kurser og debriefing fra møder i 
samarbejdsforum 

 
GA og LHL orienterede fra seneste møder i samarbejdsforum, hhv. d. 4. marts 
og d. 22. marts. 
 
GA og LHL orienterede om, at der nu er enighed med Tina Lambrecht og Brian 

Errebo-Jensen omkring snitfladerne for samarbejdet omkring de faglige kurser og 

tilsvarende er en del afklaret omkring det fremtidige samarbejde  mellem DFysS, HB 

og DSF/Faglige selskaber. Snitfladen er afklaret således at der arbejdes videre med 4 

grupperinger af efteruddannelse således: 

1. Faglig efteruddannelse. Udbyder: DSF og faglige selskaber 

2. Alle øvrige kurser og arrangementer omkring ledelse, organisation og 

forretning/erhverv. Udbyder: Danske Fysioterapeuters sekretariat 

3. Udbud, der skal samarbejdes om. Udbyder: I samarbejde mellem DSF/Faglige 

selskaber og DFys på sekretariatsniveau 

4. Nye områder under udvikling og/eller områder med stor politisk bevågenhed. 

Udyder: I samarbejde i regi af ny samarbejdskonstruktion 

GA og LHL orienterede videre om, at der fra Danske Fysioterapeuter er 
foreslået nedsat en et stående udvalg (rådgivende arbejdsgruppe) i regi af den 
nye samarbejdskonstruktion. Udvalget skal rådgive om nye 
efteruddannelsestilbud i samarbejdet mellem DFys og de faglige selskaber og 
være med til at afklare den mest relevante udbyder af aktiviteten.  
 
På bestyrelsesmødet understregede GA og LHL, at de ikke ser et behov for 
en sådan arbejdsgruppe og mener at et sådant i bedste fald vil være 
ressourcespild og i værste fald ende med at blive et forhalende ledDette har 
de også tydeligt udtrykt på møde i samarbejdsforum. 
 
GA og LHL orienterede også fra drøftelser omkring ressourceallokering til 
faglige kurser. På møderne i samarbejdsforum har Tina og Brian efterspurgt 
overblik over faglige selskabers kursusudbud og tilhørende økonomi. GA og 
LHL nævnte, at de i samarbejdsforum, kraftigt har understreget, at det ikke har 
relevans for drøftelserne om ressourcer at inddrage opgørelser over de faglige 
selskabers kurser og øvrige økonomi. De nævnte også, at DSF allerede har 
tilkendegivet, at regnskaber fra de faglige selskaber bliver lagt til orientering til 
repræsentantskabet. GA og LHL er dog åbne for, at et overblik over den 
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samlede portefølje af kurser udbudt af de faglige selskaber, kan have relevans 
i andre sammenhænge. 
GA og LHL nævnte, at det omkring organisering var deres forslag, at der er 
selvstændig administration og håndtering af de faglige kurser. I 
samarbejdsforum har de betonet, at det skal hvile på et tæt dagligt 
samarbejde med sekretariat og administration i Danske Fysioterapeuter.  
 
Den øvrige del af bestyrelsen kvitterede positivt over for GA og LHL’s indsats i 
samarbejdsforum og for den positive udvikling i forhandlingerne. Der var også 
enighed om, at der skal være en selvstændig kursusadministration for alle de 
faglige kurser. Kursusadministrationen skal have et nært samarbejde med de 
faglige selskaber.  
 

Konklusion 

Bestyrelsen blev orienteret om de aktuelle drøftelser med Danske 

Fysioterapeuter samt HB formandskabet, vedr. fremtidig model for 

faglige kurser i regi af DSF og de faglige selskaber.  

Bestyrelsen tilkendegav stor opbakning til GA og LHL’s arbejde og de 

resultater, der ind til videre er tilvejebragt. 

 

 
3. Debriefing fra det udvidede dialogmøde og 

Repræsentantskab 2021 
 
Punktet blev delt i to, hvor første del omhandlede forslag frem mod det 

ekstraordinære repræsentantskabsmøde og det andet omhandlede en debriefing fra 

dialogmødet. 

Forslag til repræsentantskabet 

LHL orienterede om, at materialet til repræsentantskabet vil færdiggøres af ”Team 

Rep.”, som udover LHL består af Lars Damsbo (DSSF), Bente Andersen (DSSF), 

Sine Secher Mortensen (DSNF), Bjarne Rittig (DSAF), Louise Søllingvraa Madsen 

(DSOPF), Derek Curtis (DSPF) og Rikke Dalsgaard (DSFVU).  

LHL orienterede om, at der fortsat arbejdes på at indsende følgende forslag til 

repræsentantskabet, hvor der er frist d. 10. maj 2021: 

• Forslag 1: Specialistgodkendelse for alle fysioterapeuter 

• Forslag 2: DSF formand i HB - observatør 

LHL forventede højst lidt fintuning af de to forslag, i det at de allerede var gjort klar, 

inden repræsentantskabsmødet blev flyttet fra marts til august. 

LHL nævnte også, at der arbejdes på at få indsamlet regnskaber fra alle faglige 

selskaber, sådan at de som aftalt (bestyrelsesmøde d. 24. februar 2021) kan 

forelægges for repræsentantskabet til august. 

Opsamling fra det udvidede dialogmøde 
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D. 24. februar blev der afholdt udvidet dialogmøde for de faglige selskaber og 

deltagere fra repræsentantskabet. Der var omkring 40 deltagere. Fra bestyrelsen 

deltog, GA, MJH og LHL. 

GA, LHL og LT har efter mødet udarbejdet en nyhed, som er publiceret på fysio.dk 

Tilsvarende er der på DSF's hjemmeside en kort nyhed samt link til video fra mødet.  

Der var i bestyrelsen enighed om, at det havde været et succesfuldt dialogmøde, som 

havde fået tiltrukket opmærksomhed både før og efter, i forbindelse med opfølgning 

og nyhed på fysio.dk. 

LHL understregede, at mødet havde givet netop det som var formålet, at få vakt en 

bredere interesse og velvilje fra øvrige dele af repræsentantskabet, som ikke sidder 

på mandat fra et fagligt selskab. 

HIB foreslog, at den skriftlige opsamling fra mødet bliver taget med ind i det videre 

arbejde omkring ”kvalitet i de faglige selskaber”, som foretages af GA og MHJ.  

Der var tilslutning til HIB’s forslag.  

 

Konklusion 

Bestyrelsen blev orienteret om status for Team Rep. og kommende forslag til 

det ekstra ordinære repræsentantskabsmøde. 

Opsamlingen fra det udvidet dialogmøde d. 24. februar vil indgå i det videre 

arbejde med ”kvalitet i de faglige selskaber”. 

 

 
4. DSF Studenterindsats 2021 

GA og LT orienterede om planerne for et kommende arrangement for de 

fysioterapeutstuderende på VIA, Aarhus. Baggrunden var, at DSF i 2020 

modtog en henvendelse fra studerende, som har interesse i at høre om DSF 

og de faglige selskaber. LT har efterfølgende haft et møde med de 

studerende, hvor studenterambassadører fra de øvrige 

fysioterapeutuddannelser og deltog.  

LT orienterede om, at formålet med et kommende arrangement er, at 

introducere de studerende til mulighederne for yderligere faglig udvikling, 

fordybelse og specialisering under og efter studiet.  

GA og LT har drøftet mulighederne for et kommende arrangement, og der 

lægges op til, at afholde et studenterarrangement på VIA til august/september.  

Bestyrelsen blev præsenteret for forslag til program for studiedag med faglige 

selskaber: 

• Intro til arrangementet og kort om DSF v. Gitte Arnbjerg 10 min. 

• Fagligt Selskab 1 (fx Sport) 10-15 min. 

• Fagligt selskab 2 (fx Neurologisk) 10-15 min. 

https://www.fysio.dk/nyheder/nyheder-2021/dansk-selskab-for-fysioterapi-mere-faglighed-i-fysioterapi--opsamling-fra-dialogmode
https://www.danskselskabforfysioterapi.dk/nyheder/dialogmode2
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• Fagligt selskab 3 (fx Voksne, udv.hæmning) 10-15 min 

• 10 min. pause 

• Spørgsmål til de faglige selskaber. Panel med de tre selskaber plus Gitte 

• Specialisering: HIB el. LT fortæller om specialiseringsmuligheder 

• Tak for i dag og sandwich 

Bestyrelsen havde en drøftelse af arrangementet, som der var bred tilslutning 

til. 

HIB spurgte til, hvorvidt det alene er de studerende som har taget initiativet? 

Og hun foreslog, at der også sikres en opbakning fra studieledelsen, også så 

der er afklaret omkring udlån af faciliteter mv.  

Den øvrige del af bestyrelsen var enig i denne overvejelse og var desuden 

positive for, at det er de studerende som selv har taget initiativet.  

Bestyrelsen bakkede op om forslaget om, at der deltager 3 forskellige faglige 

selskaber, som repræsenterer faget bredt. Det blev foreslået, at det meldes ud 

bredt blandt alle faglige selskaber, så hvert selskab kan melde sig til at 

deltage med oplæg på dagen. Herefter kan der så være en ligelig udskiftning 

så der ved tilsvarende arrangementer på andre uddannelsessteder er 

deltagelse fra andre faglige selskaber. 

Bestyrelsen foreslog desuden, at Bibi bliver involveret i planlægningen og 

afviklingen af arrangementerne. 

Gratis medlemskab 

GA orienterede om indsats for at gøre medlemskab af faglige selskaber gratis 

for studerende. GA forventer at der i løbet af 2021 vil være alle (bortset for 

Dansk Selskab for Fysioterapeutisk Lymfødembehandling, der ikke optager 

studerende)som udbyder gratis medlemskab).  

Det blev nævnt, at ændringer af kontingenter skal godkendes ved de faglige 

selskabers generalforsamlinger. 

 
Konklusion 

Bestyrelsen godkendte oplæg til studiedag med faglige selskaber ved 

VIA. Bestyrelsen skal orienteres om det endelige program forud for 

arrangementet. 

Bestyrelsen blev orienteret om indsats for at sikre gratis studenter-

medlemskab hos alle faglige selskaber. 

 

5. E-læring og implementering af Plan2Learn 
 
LHL orienterede om opstart af den fælles e-læringsplatform, Plan2Learn, som 
skal tilgås af alle medlemmer hos de faglige selskaber i forbindelse med 
kursustilmelding mm. LHL’s orientering tog afsæt i præsentation, som er 
vedlagt som bilag. 
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LHL forventer at systemet vil være oppe at køre lige før eller efter 

sommerferien 2021. Dette indebærer, at der som udgangspunkt er mindst én 

person fra hvert selskab som indgår i et tættere samarbejde med DSF ift. at 

administrere selskabernes respektive kurser. Dertil kommer, at der skal 

tilknyttes en medarbejder hos DSF’s sekretariat som kan være daglig 

ansvarlig og kontaktpunkt for de faglige selskaber og herunder forestå 

administration af Plan2Learn hos DSF. 

Der var tilslutning til, at LHL fortsat varetager ansvaret for implementeringen 

og drift, ind til en administrativ person kan ansættes i DSF’s sekretariat. 

Bestyrelsen drøftede de faglige selskabers forskellige udgangspunkter for at 

involvere sig mere eller mindre i Plan2Learn. Det blev nævnt, at der er faglige 

selskaber som udbyder forholdsvist få kurser og andre som udbyder mange. 

Der blev derfor peget på vigtigheden af, at en opstart kan favne alle niveauer 

for interesse og kompetencer for at administrere de nye værktøjer i 

Plan2Learn. 

LHL foreslog, at der afholdes et kommende opstartsseminar, som skal klæde 

selskaberne på til at anvende Plan2Learn, med særligt fokus på mulighederne 

for E-læring. Det er her planen at LHL sammen med repræsentant fra 

Plan2Learn præsenterer de forskellige muligheder i portalen, mhp. at give 

inspiration til selskaberne. 

LHL nævnte, at der fortsat arbejdes på at få en dataintegration fra DFys 

medlemsdatabase. LHL vil kontakte DFys efter påske med henblik på at indgå 

en fast aftale om at få adgang til systemet. Der er tidligere på møde i 

samarbejdsforum (i 2020) givet mandat til, at der formelt kan gives adgang, 

såfremt at der ikke nogen tekniske udfordringer med at få adgang. 

 
Konklusion 
Bestyrelsen godkendte følgende på baggrund af LHL’s oplæg: 
 

• LHL arbejder sammen med DSF’s sekretariat om, at sikre adgang 
til dataintegration fra Dfys medlemsdatabase 

• LHL udvikler i samarbejde med Plan2Learn den grundlæggende 
platform, herunder forberedes den fremtidige administration af 
Plan2Learn for DSF og de faglige selskaber 

• LHL arbejder på at planlægge og indkalde til inspirationswebinar 
om E-læring i april 

• LHL arbejder videre for at forberede en integration af E-læring i 
Plan2Learn  
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6. Elektronisk medlemsregistrering faglige selskaber 
GA bød under punktet velkommen til Tea Brink, som er ansat i Danske 

Fysioterapeuters medlemsafdeling. 

Tea præsenterede nyt digitalt medlemssystem, hvor medlemmer (af DFys) 

ved login kan  se oversigt over alle faglige selskaber (+ fraktioner). Samtidig 

kan medlemmerne indmelde sig i et (eller flere) selskaber og de kan 

naturligvis se, hvor de er medlem.  

Den nye loginside ser ud således: 

 

Tiltaget sker som led i en større digitaliseringsindsats hos DFys og det er 

planen at det går i luften fra maj 2021. Det kommer først og fremmest til at 

betyde, at medlemmer af DFys selv kan aktivere/deaktivere medlemskaber. 

Samtidig kan de faglige selskaber få en notifikation, hver gang et medlem 

melder sig ind eller ud. Planen er, at selskaberne fortsat (hvert kvartal) 

modtager oversigt over alle medlemmer.  

Bestyrelsen kvitterede for det nye tiltag som der var enighed om vil være en 

forbedring af muligheder for tilmelding.  

Det blev drøftet, hvorvidt det nye tilmeldingsmodul kan interageres på de 

enkelte faglige selskabers hjemmesider eller om de skal klikke sig videre til 

fysio.dk. Den del ville Tea efterfølgende undersøge. 

Desuden blev det drøftet, hvorvidt der fortsat skal tilgå notifikationsmails til de 

faglige selskaber i forbindelse med ind- og udmeldelser.  

Tea nævnte desuden, at der fortsat vil fremsendes kvartalsvise 

medlemsoversigter til de faglige selskaber. 
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Desuden blev der spurgt til ændringer på hjemmesiden ift. oversigt over 

kurser. Tea nævnte, at hun ikke havde indblik i den del, og foreslog i stedet at 

der tages et møde med Danske Fysioterapeuters kursusafdeling. 

 
 
 
Konklusion 
Bestyrelsen blev orienteret om nyt digitalt medlemssystem på fysio.dk 
og muligheden for at til- og afmelde sig faglige selskaber.  
 
Bestyrelsen var positive over de nye funktioner og var enige i, at det vil 

gøre det mere overskueligt og brugervenlig.  

 

 
7. Kvalitet i faglige selskaber 

Som led i udmøntning af DFS’s strategi (2019-2025) er der fastlagt et 

arbejdstema omkring ”Kvalitet i faglige selskaber”. 

Fokus for arbejdet er at understøtte de faglige selskabers arbejde og på sigt 

sikre større kvalitet i de enkelte faglige selskaber og samtidig få mere synergi 

ind i det faglige udviklingsarbejde på tværs af selskaberne. 

MHJ præsenterede hendes og GA’s videre arbejde med ”Kvalitet i faglige 

selskaber”. Der lægges op til, at det bliver et hjælpeværktøj, som skal 

præsenteres på et kommende dialogmøde, hvor de faglige selskaber får 

mulighed for at drøfte indholdet og dets anvendelighed. 

MHJ og GA understregede, at værktøjet skal rumme både en obligatorisk og 

en mere frivillig del, hvor selskaberne bliver introduceret til både krav og 

udviklingspotentialer. Hensigten er også, at bringe de faglige selskaber 

tættere sammen og give bedre vilkår for sparring og erfaringsudveksling. 

Bestyrelsen kvitterede for oplægget og det blev aftalt, at MHJ og GA i det 

videre arbejder forsøger at inddrage de input der blev givet på det udvidet 

dialogmøde (se også pkt. 3).   

Konklusion 

Bestyrelsen drøftede oplæg til ”Kvalitet i faglige selskaber”. 

MHJ og GA arbejder videre med oplægget og vil på kommende 

bestyrelsesmøde komme med indstilling mhp. om det skal indgå på 

kommende dialogmøde/årsmøde i juni 2021.  

 

8. Designskabelon for DSF og faglige selskaber 
LHL præsenterede forslag om at etablere en skabelon på tre niveauer. 

Forslaget er, at grafisk designer, Christina Panton, udarbejder en skabelon 

som skrivbar PDF hvor få felter kan ændres, så den kan fungere som forside + 

omslag + bagside: 
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a) Fuld pakke, som indebærer layout fra Panton 

b) Gør-det-selv dokumenter der pakkes ind i ”omslag” fra Panton 

c) Dokumenter der er 100% DSF’s/Faglige selskabers egne 

Der lægges op til en samlet model, som kan inspirere selskaberne. Det kunne 

fx være 17 omslag der er ens i det grundlæggende layout men med forskellige 

billeder, som et tilbud til at støtte dem der efterspørger mere hjælp og støtte, 

men uden at det koster ret mange ressourcer, hverken i form af tid eller 

penge. 

LHL havde til mødet endnu ikke modtaget endelig udkast på skabeloner fra 

Panton, men han vil eftersende det til bestyrelsen. 

Bestyrelsen kvitterede positivt for oplægget om designskabeloner og håbede, 

at det vil finde anvendelse og udbredelse hos de faglige selskaber. 

Konklusion 

Bestyrelsen modtog kort status for arbejdet med designskabeloner. 

Endelig godkendelse af designskabeloner afventer. 

 

9. Måleredskaber 
LHL orienterede om, at de færdige resultater fra survey om brug af 

måleredskaber vil blive samlet i én samlet rapportering.  

Resultaterne viser bl.a. en stor spredning af de forskellige profiler, som gør 

brug af måleredskaber, atdet generelt efterspørges, at kvaliteten styrkes og at 

måleredskaberne skal gøres lettere tilgængelige for alle niveauer i fysioterapi.   

LHL nævnte videre, at rapporteringen vil indeholde en række anbefalinger 

mhp. at gøre måleredskaberne mere tilgængelige og lettere anvendelige for 

alle medlemmer. Han understregede vigtigheden af, at det skal gøres nemt og 

simpelt og at der ikke skal laves en helt ny hjemmeside eller app, men at det 

mere handler om at få det præsenteret og formidlet på en fornuftige måde.  

Bestyrelsen var positive over for resultaterne fra surveyet. HIB nævnte, at det 

er første gang det er forsøgt afdækket så systematisk. Og positivt at der er 

mange som ønsker en udvikling og det er en god idé at det er mere 

systematisk med indgange til de faglige selskaber. Det blev desuden peget på 

det positive ved, at de faglige selskaber vil involveres i udviklingen af 

måleredskaber. 

FAC 

Bibi orienterede om måleredskab, som udvikles i form af, FAC (Functional 

Ambulation Categories). Denne er udviklet til patienter med apopleksi og 

erhvervet hjerneskade, men kan også anvendes til andre patientgrupper, 

herunder parkinson og sclerose, med behov for støtte under gang. FAC 

anbefales af Sundhedsstyrelsen som et blandt flere måleredskaber i 

forbindelse med rehabilitering af voksne med erhvervet hjerneskader. FAC’en 

er lige nu ved at blive relabilitetstestet. 
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Bibi orienterede at der er lavet nyhed, som forhåbentlig vil øge kendskabet. 

Bibi nævnte, at hun generel oplever interesse for at deltage fra 

forskningsmiljøer.  

Konklusion 

Bestyrelsen gav input til det videre arbejde med at færdiggøre resultater 

og rapport om måleredskaber på baggrund af survey.  

Bestyrelsen blev orienteret om Functional Ambulation Categories. 

 
10. Status for DSF’s samarbejde med DSFVU og 

curriculumbeskrivelse 
LHL orienterede om samarbejdet med Dansk Selskab for Fysioterapi til 

Voksne med Udviklingshæmning (DSFVU). Arbejdet har resulteret i et 90% 

færdigt produkt, som indeholder fokusinterviews, survey hos medlemmer, 

afholdt netværksdag og udvikling af curriculum. 

LHL’s orientering tog udgangspunkt i præsentation, som er vedlagt som bilag 

til referat. I præsentationen gives en oversigt over tre niveauer for 

efteruddannelse i regi af DSFVU: 

 

LHL nævnte, at en udfordring hos DSFVU er, at der er mange subspecialer og 

hjørner, som gør det svært at lave ét samlet efteruddannelsesforløb. Derfor er 

det væsentligt, at der tages nødvendige hensyn og gives mulighed for at der 

kan organiseres kurser, afgrænset til særlige kompetencer.  

LHL nævnte, at næste skridt er, at få det delt blandt de faglige selskaber samt 

sikre erfaringsudveksling selskaberne imellem.  

Bestyrelsen drøftede de videre potentialer for at udbrede arbejdet til øvrige 

selskaber. Det blev bl.a. nævnt, at der kan være mange udfordringer i at et så 

forholdsvist lille speciale selv skal stå for at udvikle og afholde kurser. Og det 
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blev foreslået at det måske kan have interesse for andre faggrupper, som fx 

pædagoger eller andre terapeuter mv.  

Det blev også nævnt, at der i kurserne skal være elementer omkring 

lovgivning og hvordan man sikrer sig, at der arbejdes videre med, hvem der 

skal udføre undervisningen. HIB nævnte at der ligger en del i det 

forberedende fra grunduddannelsen.  

Generelt var der stor tilslutning til arbejdet med curriculum og bestyrelsen 

pegede på det positive i, at området omkring voksne med handicap eller er 

udviklingshæmning, generelt får mere bevågenhed end tidligere. 

Konklusion 

Bestyrelsen godkendte oplæg fra LHL om curriculum for DSFVU. Dette 

med henblik på, at den endelige rapport bliver forelagt bestyrelsen på et 

senere møde. Herefter vil bestyrelsen beslutte en model for udbredelse 

blandt de øvrige selskaber. 

 

11. ”Siden sidst” (fast dagsordenspunkt) 

GA orienterede om akademikerseminar og samarbejde med Lotte Colberg og 

Michael Poulsen hos Danske Fysioterapeuters afdeling for ”Profession & 

Karriere”.  Fokus er omkring ledelse på uddannelsessteder.  

Udpegninger  

Under punktet, præsenterede Bibi aktuelle udpegningssager, hvor bestyrelsen 

besluttede følgende:  

- Nationalt Center for overvægt: Udpegning til arbejdsgruppe: Lars 

Henrik Larsen. 

- Diabetesforening og fremtidens diabetesbehandling. Udpegning til 

arbejdsgruppe: Stig og Thomas Vedsted Aagaard. Begge indstilles. 

Hvis kun én kan indstilles vil Stig være prioriteret. 

- WCPT – Der skal indstille deltagere, som kan deltage ved udvikling af 

næste verdenskongres. Morten Høgh fra Dansk Selskab for Smerte og 

Fysioterapi blev indstillet. 

Mødet sluttede efter dette punkt. Nedenstående blev efter mødet fremsendt 

som orientering til bestyrelsen: 

12. Information og korte diskussionspunkter 

 
12.1 Fagkongres 2022 
Om status for samarbejdet med Danske Fysioterapeuter om Fagkongres 

2022. Herunder om indsats for ”Fællesskabssporet”, som bl.a. indebærer tre 

plenumsessioner (åbningsseance, plenumseance fredag middag og 

afslutningsseance). Det overordnede tema for de tre sessioner skal være 

”forandring”. I den forbindelse nedsættes en referencegruppe, hvis rolle bliver 
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at kvalificere indholdet i fællesskabssporet. Udover LHL, så skal der  udpeges 

en øvrig deltager blandt de faglige selskaber. 

 

12.2 Kommunal indsats og evt. tværselskabelig arbejdsgruppe 
Overvejelser om hvorvidt DSF skal gå i dialog med, og evt. etablere 

tværselskabelig arbejdsgruppe. Udskydes til kommende bestyrelsesmøde. 

 

12.3 WPCT – World Congres og evt. DSF deltagelse 
WCPT afholder verdenskongres online d. 9.-11. april 2021. 

https://congress.physio/2021  Bestyrelsen skal internt afklare, hvorvidt der skal 

være DSF deltagelse ved kongressen. LHL og GA vil introducere til punktet. 

Det blev foreslået GA og LHL deler adgang til deltagelse, hvis dette er muligt.  

 

12.4 Opdatering DSF’s hjemmeside 

På bestyrelsesmøde d. 24. februar blev det besluttet at lave en justering af 

DSF’s hjemmeside. Hjemmesiden er nu ved at blive opdateret.  

 

12.5 Møde med rådgivende udvalg og generel NKR-orientering 
Rådgivende NKR-udvalg: Bibi har været i dialog med NKR-sekretariatet og 

deltaget i møde i det rådgivende NKR-udvalg. 

NKR-orientering: Der er senest sendt to nye høringssvar afsted fra DSF.  

 

12.5 Bilaterale møder med faglige selskaber, status 
GA og LHL planlægger en rundtur blandt de faglige selskaber. I 2019 besøgte 

de tilsvarende flere bestyrelser. Hensigten er at komme tættere på, hvad der 

rør sig i forskellige faglige selskaber og omvendt orientere om DSF’s arbejde, 

med afsæt i de enkelte selskabers virkelighed og faglige indsatser. 

https://congress.physio/2021

